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Treść interpelacji/zapytania (krótkie przedstawienie stanu faktycznego) 

 

Samorząd realizuje bardzo potrzebną i już dawno planowaną inwestycję przebudowy i 

modernizacji ul.Raginisa w Białymstoku. Inwestycję poprowadzi Podlaski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich. W doniesieniach medialnych: 

https://bialystok.wyborcza.pl/bialystok/7,35241,29433808,ekipa-drwali-juz-ostrzy-sprzet-pod-

topor-pojdzie-ponad-800.html#S.embed_article-K.C-B.1-L.1.zw 

https://bialystok.wyborcza.pl/bialystok/7,35241,29447479,bialostoccy-rowerzysci-wytykaja-

buble-w-projekcie-przebudowy.html, w informacji zawartej w materiale jest wskazanie, że w 

ramach inwestycji będzie trzeba usunąć 813 drzew i 648 m kw. krzewów oraz informacja o 

zgłoszonych przez środowiska rowerzystów błędach w projekcie. 

 

Wynikające z niej pytania: 

 

1) Czy Zarząd Województwa poszukuje rozwiązań, które zminimalizują konieczność 

interwencji w środowisko lokalne, w tym wycinkę ponad 800 drzew? Jakie dokładnie 

działania zostały w tej sprawie podejmowane przez Podlaski Zarząd Dróg Wojewódzkich? 

2) Czy Zarząd Województwa przewiduje formułę uzupełnienia drzewostanu w tej części 

miasta w formie nasadzeń? Jeżeli tak, to jak to ma wyglądać szczegółowo? 

3) Czy Zarząd Województwa widzi możliwość zobligowania PZDW do analizy zgłaszanych 

poprawek do projektu i ustosunkowanie się do błędów wskazywanych przez środowiska 

rowerowe? 

4) Jakie dokładnie protesty, uwagi wpłynęły do PZDW oraz Zarządu Województwa związane 

z realizacją tej inwestycji? 

5) Jakie dokładnie nieprawidłowości w organizacji ruchu na projektowanej drodze dla 

rowerów wzdłuż ul. Raginisa w Białymstoku w pobliżu ulicy Baśniowej zostały zgłoszone 

do PZDW (lub w procedurze do wojewody podlaskiego) oraz jakie zmiany projektu 

przebudowy ww. ulicy wskazywały środowiska rowerowe? Jak PZDW i Zarząd 

Województwa ustosunkowuje się do tych zastrzeżeń i czy widzi możliwość znalezienie 

kompromisu w tej sprawie? 

Z poważaniem 

 
Białystok, dnia 10.02.2023 
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